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Drawing together the broad range of theoretical issues posed in the new study of
masculinity, contributors from diverse backgrounds address in this volume the
different disciplinary roots of theories of masculinity - sociology, psychoanalysis,
ethnography, and inequality studies. Subsequent chapters theoretically model many
issues central to the study of men - power, ethnicity, feminism, homophobia - or
develop theoretical explanations of some of the institutions most closely identified
with men including the military and the men's movement.
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分析的很全面

-----------------------------
我觉得最有insight的地方就是把性别关系视角有机地嵌入关于各种社会关系的考察里，
继而形成一种带subtext（性别无处不在，却处处隐蔽）的撰史方式，而不是把机械地
关注女性/少数当做革新历史书写的完成，后者生产出一种正史vs.
小史的错觉，而实际上所有历史都是性别史。
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